
Protokół Nr 20/2011 
z posiedzenia Zarz ądu Powiatu Nowotomyskiego  

w dniu 31 maja 2011 roku. 
 

               W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu Powiatu, 
Sekretarz i Skarbnik Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu zgodnie z 
listą obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
P.Starosta powitał obecnych na  posiedzeniu i zapoznał z porządkiem 
obrad, który został przyjęty i  stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.1. 
Informacja o sytuacji finansowej Powiatu – ref.Skar bnik.  

Skarbnik zapoznał Zarząd n aktualną sytuacją finansową Powiatu. 
Informacja stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 

 
Ad.2. 
Analiza wst ępna naboru do szkół na rok szkolny 2011/2012 . 
 
Kierownik Wydziału EiR przedstawił wstępne wynikinaboru do szkół 
ponadgimnazjalnych na dzień 30 maja 2011 r. z podziałem na wybrany 
profil nauczania, typ szkoły oraz I i II wybór: 

• Zespół Szkół Nr 1  w Zbąszyniu ogółem I wybór – 79; II wybór – 38, 
• Zespół Szkół Ogólnokształcących i Policealnych w Nowym 

Tomyślu ogółem I wybór 70; II wybór – 66, 
• Zespół Szkół Zawodowych i Licealnych w Nowym Tomyślu  ogółem 

I wybór – 192; II wybór 42, 
• Zespół Szkół RCKU w Trzciance ogółem I wybór – 93; II wybór 37, 
• Zespół Szkół Nr 2 w Nowym Tomyślu ogółem I wybór – 170; II 

wybór 114, 
• Zespół Szkół Nr 2 w Zbąszyniu ogółem I wybór - 67; II wybór – 31, 

 
Po zapoznaniu się ze stanem naboru do szkół Zarząd jednogłośnie 
ustalił następującą ilość oddziałów w: 

• Zespole Szkół Nr 1  w Zbąszyniu  - 3 



• Zespole Szkół Ogólnokształcących i Policealnych w Nowym 
Tomyślu - 2 

• Zespole Szkół Zawodowych i Licealnych w Nowym Tomyślu  - 7 
• Zespole Szkół RCKU w Trzciance - 3 
• Zespole Szkół Nr 2 w Nowym Tomyślu - 6 
• Zespole Szkół Nr 2 w Zbąszyniu - 3 

 
P.Starosta polecił Kierownikowi Wydziału EiRaby podjął niezbędne  
działania  zgodnie z obowiązującymiterminami. NaleŜy brać pod uwagę 
sytuację demograficzną Powiatu. 
P.Starosta podziękował Kierownikowi za zapoznanie Zarządu ze stanem 
naboru do szkół ponadgimnazjalnych. 
 
Ad.3. 
Oferty na realizacj ę zadań publicznych w ramach małych grantów:  
 
P.Starosta  zapoznał Zarząd, z ofertami na realizację zadań publicznych: 

• Diecezjalny Instytut Akcji Katolickiej Archidiecezji 
Poznańskiej. 

• Stowarzyszenie na rzecz rozwoju sołectwa StrzyŜewo. 
Po przeprowadzonej dyskusji i w wyniku głosowania przyznano: 

• 2000 zł dla Diecezjalnego Instytutu Akcji Katolickiej, 
• 1500 złotych  dla Stowarzyszenia na rzecz rozwoju sołectwa 

StrzyŜewo. 
Ad.4. 
Podj ęcie uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie Powiatu 
Nowotomyskiego na rok 2011.  
 
Skarbnik poinformował o proponowanych zmianach w budŜecie powiatu 
na 2011 rok. 
Pismem Wojewody Wielkopolskiego zwiększona została dotacja celowa 
dla Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego  4.500 zł. i 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 3.600 zł. 
Zmniejsza się rezerwę ogólną o kwotę 22.500 zł i przeznacza się dla: 
- Zespołu Szkół Nr 2  w Nowym Tomyślu kwotę 2.500 zł na zakup 
środków chemicznych i remont wejścia-schody; 



- Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Zbąszyniu 20.000 zł 
na remonty. 

Po przeprowadzonej dyskusjiP.Starosta odczytał projekt uchwały 
stanowiący załącznik do protokołu i poddał pod głosowanie: 
„za” - 5 
 
Zarząd Powiatu Nowotomyskiego podj ął Uchwał ę Nr 31/FN/11 w 
sprawie zmian w bud Ŝecie Powiatu Nowotomyskiego na rok 2011.   
 
 
Ad.5. 
Sprawy bie Ŝące. 
 
P. Starosta zapoznał Zarząd z pismem w sprawie realizacji zadania 
drogowego w Opalenicy. 
Zarząd Powiatu  wyraził zgodę na nawiązanie współpracy w zakresie  
realizacji zadania drogowego w Opalenicy. 
Skarbnik zapoznał Zarząd z  wnioskiem Komendy Powiatowej Policji o 
dofinansowanie  w wysokości 30 tys. zł. z przeznaczeniem na zakup 
paliwa do radiowozów (10tys.) i działania remontowe (20tys). 
Wniosek rozpatrzono pozytywnie, jednak realizacja nastąpi po uzyskaniu  
środków przez Powiat. 
Zarząd w przedmiocie  doŜynek powiatowych jednoznacznie zdecydował 
o wycofaniu się z organizacji doŜynek na szczeblu  powiatu. 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe Zarząd Okręgowej Spółdzielni 
Mleczarskiej zaproponował spotkanie z Zarządem w sprawie sprzedaŜy 
gruntów w Trzciance. 
Po wyczerpaniu porządku obrad P.Starosta podziękował za udział i 
zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
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